

中正嶺學報

第五十三卷 第一期

中華民國一一三年五月

目 錄

論文

1. 無鉛起爆藥 KDNBF 形貌改良及應用效能之研究.....1
作者：劉永賢、陳璿宇、楊琮貿、李金樹、陸開泰
2. 適用於混合像素差值與最低位元取代藏密法之資訊隱藏分析技術.....15
作者：劉興漢
3. 基於LSTM遞歸神經網路建構船舶耗材需求預測模型.....29
作者：郭俊良、蔡宗憲、洪培倫
4. 逆向工程在火砲推進劑成分分析中的應用：一個案例研究.....45
作者：楊琮貿、門孝書、李金樹、陸開泰
5. 應用超冷處理提升410不銹鋼狙擊槍管精度之研究.....57
作者：熊仁洲、吳瑞祥、林俊穎
6. 應用人臉辨識機制於以AES為基加密機制之研究.....65
作者：傅振華、曾中文、郭修瑋、初璟珅

JOURNAL OF CHUNG CHENG INSTITUTE OF TECHNOLOGY

VOLUME 53, NO. 1

MAY, 2024

CONTENT

PAPER

- 1 Study on Morphology Improvement and Application Effect of Lead-free Primary Explosive KDNBF 1**
Yung-Sheng Liu, Syuan-Yu Chen, Tsung-Mao Yang, Jin-Shuh Li and Kai-Tai Lu
- 2 Specific Steganalysis for Data Hiding Scheme Using Hybrid PVD and LSB on Bit Plane 15**
Hsing-Han Liu
- 3 Construct a Demand Forecasting Model for Maritime Spare Part Inventory Management based on LSTM 29**
Jiunn-Liang Guo, Chung-Hsien Tsai and Pei-Lun Hong
- 4 Application of Chemical Reverse Engineering on Gun Propellant Composition Analysis: A Case Study 45**
Tsung-Mao Yang, Shiau Shu Men, Jin-Shuh Li and Kai-Tai Lu
- 5 Application of Cryogenic Treatment to Enhance Target Accuracy of 410 Stainless Steel Sniper Barrel 57**
Jen-Chou Hsiung, Jui-Hsiang Wu and Jyun-Ying Lin
- 6 A Study on AES-based Encryption Scheme with Face Recognition Mechanism 65**
Chen-Hua Fu, Chung-Wen Tzeng, Hsin-Wei Kuo and Jin-Sheng Chu